
Referat DDK-bestyrelsesmøde d. 13-5-2024 kl. 18.00 

 

Onlinemøde 
Deltagere: Hanne, Madlen, Søren, Charlotte, Lene 

Valg af ordstyrer: Lene 

Valg af referent: Lene 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt 
 

2. Indkommen post 
Janne Wærum har spurgt ind til om bestyrelsen vil undersøge muligheden for at CUP point kan 
komme ind på hundeweb. Point kan skrives i resultathæfterne hvis det ønskes på dagen 
Cuppen afholdes. 
Lene kontakter DKK. 
Janne Wærum har bedt om godkendelse til brug af 1 figurant til det forestående DM. 
Bestyrelsen godkender forespørgslen. 
Alice Bøgh og Pernille Marie Nielsen har haft skrevet ind angående flere spørgsmål til 
bestyrelsesmødet d. 28 marts og bestyrelsen har svaret tilbage. 
 

3. Betaling af rettidigt kontingent 
Fremadrettet skal betalingsfristen overholdes. Der gives ikke flere dispensationer. 
 

4. Statistik over medlemmer  
Charlotte arbejder på statistikken og der er nedgang i medlemsantal i flere klubber. Charlotte 
kontakter DKK om nedgangen i klubberne. 
 

5. Dato og sted for en fællestræning 
Der kommer snarest en dato ud for en træningsdag for alle, Charlotte og Lene arbejder på 
datoer, sted for afholdelse og hvilke træningsaktiviteter der vil blive. 
 

6. Posten fra budgettet ang. beløb afsat til bestyrelsesmøder burde slettes 
Lene mener at posten burde slettes for at klubben kunne spare penge, men der blev ikke stemt 
for forslaget. 
 

7. IDC og IDC VM 
Charlotte og Lene mødes i uge 21 og får lavet sponsoransøgningerne færdige og sendt ud til 
kommunerne og forskellige fonde. 
Lene har kontaktet et par af de lande som har afholdt IDC og IDC VM, Lene afventer svar 
tilbage. 
 

8. Skovlund Stadion og spormarker til IDC VM 
Lene har fået en aftale med Skovlund Stadion om leje til IDC VM 2026.  



Spormarker til IDC VM 2026 er der også styr på, som alle ligger i nærheden af stadion. 
 

9. Gram Slot til IDC Show 
Hanne kontakter Gram Slot for booking af slotskroen også. Alle øvrige aftaler er på plads med 
Gram Slot. Der skal aftales et møde senere på året. 
 

10. Sponsorater til IDC og IDC VM 
Bestyrelsen er i gang med at finde sponsorere til arrangementerne. 
 

11. Et glemt minimum i referatet vedr. figuranter til DM, er blevet rettet på hjemmesiden 
Lene har fået fejlen rettet og beklager fejlen. 
 

12. Tryk på t-shirts, krus mm 
Der er bestilt prøver, som afventes til kvalitetsgodkendelse af bestyrelsen. 
 

13. Budget til udstillingen 1 juni 
Charlotte har modtaget budgettet til udstillingen. 
 

14. Prøver i DDK 
Der arbejdes på at afholde flere prøver i klubben, der er lagt en prøve op til afholdelse d. 2/6. 
 

15. Hjemmesiden og fornyelse af aftalen med Anders Warming 
Hjemmesiden kører fint, Lene får lagt opdateringer op på hjemmesiden hurtigst muligt. 
Lene får lavet en aftale med fornyelse af aftale med Anders Warming. Aftalen er fornyet for 1 år 
mere med Anders Warming. 
 
EVT. 
 
Charlotte får bestilt flere resultathæfter og Generatio GOcards. 
Lene får mailet ud til opdrættere og grupper med sponsorater til udstillingen d. 1 juni. 
Lene har fået skaffet en del gavesponsorater til udstillingerne, så alle udstillere får noget med 
hjem.  
  

 


